

CHOLERA

ANGOLA. — After the outbreak of cholera in 1988 cases have continued occurring at the rate of approximately 5 per day in Luanda. Beginning in March the number of cases began to increase in Bengo, Benguela, Luanda and Namibe Provinces. Since the beginning of May the situation in Luanda has become more serious reaching more than 150 cases per day with a case-fatality rate of 3%. For figures from January to April, see notifications below.

CHOLÉRA

ANGOLA. — Après la flambée de choléra de 1988, des cas ont continué à se produire au rythme d'environ 5 par jour à Luanda. Au début mars, le nombre de cas a augmenté progressivement dans les provinces de Bengo, Benguela, Luanda et Namibe. Depuis le début mai, la situation s'est détériorée à Luanda, des chiffres supérieurs à 150 cas par jour étant atteints, avec un taux de létalité de 3%. En ce qui concerne les chiffres de janvier à avril, voir les notifications ci-dessous.